
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Gogacza

na 39. posiedzeniu Senatu
w dniu 31 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

W zwi¹zku z proœb¹ lubelskiego oddzia³u Stowarzyszenia Ludzi Cierpi¹cych na Padaczkê zwracam
siê do pana prezesa z proœb¹ o poinformowanie, czy padaczka stanowi bezwzglêdne przeciwwskazanie
do leczenia uzdrowiskowego. Takie odpowiedzi otrzymywali bowiem wczeœniej cz³onkowie stowarzysze-
nia i mia³oby to wynikaæ ze „Wskazañ i przeciwwskazañ do leczenia uzdrowiskowego” ustalonych przez
instytut balneoklimatologii w Polsce.

Proszê o informacjê, jak to jest obecnie rozwi¹zane.

Stanis³aw Gogacz




